

Audi Sport TT Cup 2017 – Spielberg - NEWS

00:00 Mountains, bulls and traditional music. In Austria the Audi Sport TT Cup turns into the home straight of the 2017 season. The Red Bull Ring at Spielberg - it's the showdown of round six of seven for the young drivers.

00:18 Perfect conditions at Styria and once again famous guest starters who well used to speed. The local ski stars Benni Raich und Max Franz are testing their driving skills at the Red Bull Ring.

00:31 Benni Raich (#99, Österreich) - english

Handling the powerful Audi Sport TT Cup car - a real challenge.

00:56 Max Franz (#98, Deutschland) - german

„There are a lot of things you have to concentrate on. This is really difficult and then you can get in trouble.“

01:05 For a thrilling title fight these two guys are in charge. Philip Ellis und Mikel Azcona. The spaniard wants to extend his 3-points-lead in the overall standings. In race 1 that went wrong. First he's on gravel what costs him P1, then he damages his radiator. Azcona out of the race - no points for the young spaniard.

His first victory in the Audi Sport TT Cup celebrates Rookie Keagan Masters ahead of Philip Ellis und Milan Dontje.

01:35 Keagan Masters (#17, Südafrika) - english

01:48 Race two starts with a big mistake from Mikel Azcona. A Jump start. A drive through penalty and in the end a 7th place. Polesetter Keagan Masters defends his 1st position until the checkered flag. A double victory for the young South African. Philip Ellis in third place takes important points and takes over the championship lead with 24 points.

02:10 Philip Ellis (#23, Großbritannien/Deutschland) - english

From the mountains to the big finale. Next and very last station of the Audi Sport TT Cup is Hockenheim.

02:39 END

Audi Sport TT Cup 2017 – Spielberg - NEWS

- 00:00 Berge, Bullen, Blasmusik. In Österreich biegt der Audi Sport TT Cup auf die Zielgerade der Saison 2017 ein. Der Red Bull Ring in Spielberg: Station sechs von sieben für die Nachwuchspiloten.
- 00:18 Perfekte Bedingungen in der Steiermark und erneut hochkarätige Gaststarter, die sich mit Racing auskennen. Die österreichischen Skirennläufer Benni Raich und Max Franz testen ihr fahrerisches Können auf dem Red Bull Ring.
- 00:31 Benni Raich (#99, Österreich) - deutsch**
- 00:34 Der Umgang mit dem leistungsstarken TT Cup - eine Herausforderung.
- 00:56 Max Franz (#98, Deutschland) - deutsch**
- 01:05 Für Spannung im Meisterschaftskampf sorgen diesen beiden. Philip Ellis und Mikel Azcona. Der Spanier will seine hauchdünne Führung in der Gesamtwertung ausbauen, doch das geht in Rennen eins erst einmal schief. Ein Ausritt ins Kiesbett kostet ihn Position eins, danach demoliert er sich bei dieser Attacke den Kühler. Das Aus. Viel Frust, aber keine Punkte für Azcona.
Seinen Premierensieg im Audi Sport TT Cup feiert Rookie Keagan Masters vor Philip Ellis und Milan Dontje.
- 01:35 Keagan Masters (#17, Südafrika) - englisch**
- 01:48 In Rennen zwei dann erneut ein entscheidender Fehler von Mikel Azcona. Frühstart. Durchfahrtsstrafe und am Ende nur Platz sieben. Polesetter Keagan Masters verteidigt seine Position bis ins Ziel. Doppelsieg für den Südafrikaner. Philip Ellis fährt auf Platz drei wichtige Punkte ein und führt nach dem Wochenende in Spielberg mit 24 Punkten vor Mikel Azcona.
- 02:10 Philip Ellis (#23, Großbritannien/Deutschland) - deutsch**
- Von den Bergen in Österreich geht´s jetzt zum großen Finale nach Hockenheim. Der letzten Station des Audi Sport TT Cups.
- 02:39 ENDE**